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Warmińsko-Mazurski  

Oddział Straży Granicznej  
 

Kim jesteśmy? 

 

Działamy od 16 maja 1991 roku.  

Zajmujemy się ochroną granicy 

Rzeczypospolitej Polskiej  

z Federacją Rosyjską. 

Długość tej granicy to ok. 200 kilometrów.  

 

 

Czym się zajmujemy? 

 

Nasze główne zadania to: 

• kontrola ruchu granicznego,  

• ochrona granicy  

Rzeczypospolitej Polskiej,  

• kontrolowanie  

czy osoby z innych krajów  

mają pozwolenie na pobyt i pracę  

na terenie Polski. 
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Zajmujemy się też zwalczaniem przemytu. 

Przemyt to przewożenie przez granicę  

rzeczy bez pozwolenia  

albo rzeczy zakazanych. 

Pilnujemy żeby nikt nie przewoził  

zabronionych rzeczy przez granicę. 

 

Kontrolujemy przejścia graniczne: 

 

• drogowe: mamy 4 przejścia  

przez które możesz  

przejechać samochodem, 

• kolejowe: mamy 2 przejścia  

przez które są przewożone towary, 

• lotnicze: mamy jedno przejście  

dla pasażerów samolotów. 
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Gdzie nas możesz znaleźć? 

 

Mamy 10 placówek blisko granicy.  

Te Placówki Straży Granicznej znajdziesz w:  

• Braniewie, 

• Grzechotkach  

• Górowie Iławeckim  

• Bezledach, 

• Sępopolu, 

• Barcianach, 

• Węgorzewie, 

• Baniach Mazurskich, 

• Gołdapi, 

• Dubeninkach 

 

 

Mamy jeszcze Placówkę Straży Granicznej  

w Olsztynie.  

W tej placówce zajmujemy się między innymi: 

• kontrolowaniem ruchu granicznego  

na lotnisku Olsztyn-Mazury 

• nadzorowaniem  

kontroli bezpieczeństwa lotów  

na tym lotnisku. 
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Jak się z nami skontaktować? 

 

Możesz napisać do nas list na adres: 

 

Warmińsko-Mazurski  

Oddział Straży Granicznej  

ulica Generała Władysława Sikorskiego 78,  

11- 400 Kętrzyn 

 

Możesz do nas napisać e-mail na adres: 

wmosg@strazgraniczna.pl, 

 

Możesz do nas zadzwonić na numer telefonu 

89 750 30 00. 

 

Jeśli masz pytania o to, czy jesteśmy 

dostępni dla osób niepełnosprawnych, 

zadzwoń do naszego koordynatora pod 

numer telefonu +89 750 30 72. 

 

Wykorzystane symbole graficzne są własnością rządu Aragonii i zostały stworzone przez Sergio Palao 

dla ARASAAC (http://www.arasaac.org)  a rozpowszechniane są na licencji  

Licencja Creative Commons BY-NC-SA 
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